
Zápisnica
naPÍsaná na mimoriadnom zasadnutí Obecného zastupiteťstva v Slovenskej lJupči, kíoré sa

uskutočnilo dňa 29.1.2019

Prítomní: pcldťa prezenčnej listiny
Neprítomní:
Ospravedlnil sa:

1. otvorenie zasadnutia
Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Roland Lamper.

2. Schválenie programu a návrhovej komisie

Starosta obc,e Mgr. Roland Lamper za členov návrhovej komisie odporučil zvoliť Jozefa
Stanka, Mgr. Martina Bobráka, Mgr. Daniela Baléňa, overením zápisnice odporučil zvoliť
Ilgé"]qinu Sýkorovú PhD., Mgr. Michala Hlaváča a písaním zápisnice povóril pracovníčku
OcU LÍviu Gondovú. Starosta obce navrhol doplniť bod Rózne-o podanie informácie Mgr.
Martina Bobáka zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone trntcii
verejných fi,rnkcionárov a o schválenie predloženia žiadosti o NFP na projekt ,, WIFI pre
obec Slovenská lJupča". Navrhol hlasovať za schválenie programu rokovani a OZ, návrhóvú
komisiu a otlerovateťov zápisnice.
Hlasovanie za UZNESENIE č. 112019
Za: 9
Proti: 0
Zdržali sa 0

Zo zasadnuti,a OZ 13 .I2.20l8

UZNESENIE č. 2l20l9
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

3. Kontrola plnenia uznesení
nevyplynuli žiadneúlohy.

4. UPN Obce Slovenská lJupča, zmeny a doplnky č. 4 a VZN Obce
Slovenská lJupča č. 1l20l9
Mgr. SiŠkov'á - Obec Slovenská tlupča obstarala územnoplánovaciu dokumentáciu,,Územný
Plan obce Slovenská lJupča, Zmeny a doplnky č. 4." Obstarávanie pre obec zabezpečuje Ing.
arch. Pavel -Bugár, eR STAR Banská Bystrica. Prerokovanie návrhu ÚPO bolo oznámeié
24.10.2018 rra úradnej tabuli obce po dobu 30 dní. Proces spracovania, prerokovania a súlad
s nadradenou Územnoplánovacou dokumentáciou bol preskúmaný Okresným úradom
v Banskej Bystrici, Odbor výstavby a bytovej politiky, ktorý vydat súhlasné stanovisko.



Starosta navrhol hlasovať za schválenie UZNESENIA č.3t2019
Za:9
Proti:0
zdržali sa a

5, VZN Obce Slovenská IJupča o poskytovaní, zabezpečovaní sociálnych
služieb č. 21 2019

starosta - rrávrh je pripravený na schválenie, ale po konzultácii s p. JUDr. Falisovou to
necháme len na rozpravu a vezmeme na vedomie.
JUDr. Falisová - od januára mátme nové zmeny v zákone, a niektorú službu nevieme
zabezPeČiť naŠimi opatrovateťkami. Je to potrebné doplniť a dopracovať. Vyplynuli nám
nejaké Povirurosti v súvislosti s osobami, któré dovfšia f8 rokov ďsú v detských domovoch.
V § 8 sme mali za hodinu 0,90 €, teraz navrhujem zvýšiť na2,50€. Rozdelerré1" to na úkony
a sadzby.
Mgr. PotanČoková - ja nesúhlasím s výškou sumy, mám voči nej vel'ké výhrady, lebo zo
sumY 0,90 € ideme na 2,50 €, čo je skoro 3 x násobok. V ioku 20ló ,*. mali 26
oPatrovaných klientov, zomreli 4 a 4 sme umiestnili v zariadeni ach. Terazmáme 18 klientov,
sú v róznYc.h stuPňoch odkázanosti. U každého klienta poskytujeme službu v menšom počte
hodín, ako bY sme mali. Pri 1 hod. sa zvýši cena SZ,{O €, za 4 hod. klient zaplatí 2l0 € /
mesaČne. Je Potrebné sumu zvýšiť, ale neurobme ztoho obchod, lebo niektoú na službu
Peniaze majii, ale niektorí majú dóchodky cca 400 €. Neurobme to tak, že to hneď zvýšime
na2,50 €, aby to nezat'ažilo klientov.
Starosta - návrh, kt9q tal je, bol prijatý ako strop. Nechcem, aby sme ťuďom komplikovali
situáciu, ale sú zaiadenia, ktoré komerčne poskytujú sluibu, práve tu je priestor na
vyjadrenie.
Mgr. PotanČoková - 0,90 € je naozaj smiešna suma, zýšiť áno, ale schváliť takú sumu, čo
bude odzrkacllovať |j našu prácu a pre klientov nebude 

"ei*i zaťažujúca.
Mgr. Solárik - 0,90 € je od ktorého roku?
Mgr. Potančoková - od roku 2010.
Mgr. solárik - nárast je pomerne veťký, nikto na tomto nechce zaréhať, táto služba bola
vŽdY dotovaná avŽdy bude, ale otžnka je, akou qýškou bude dotovaná. Na hodinu vašej
Práce doPláca obec a je na nás, aký % podiel zvolíme. To, že sme doteraz nezvyšovat jó
Problém, ktoý sme zanedbali, Možno ď1 2,50 € je malá srrma. Musíme sa pozerať na realitu.
ZmaPovaI bY som okolité zariadenia, nedržal by som sa toho, že poio* bude musieť
doPlácat'rodiLna. Musíme bvl aj sociálny azároveň aj hospodárny k financirám obce.
Mgr. Bobák - tie 4 hodinové, koťko ich máte?
Mgr. Potančoková - 2 klientov.
Mgr. Bobák - z 18 klientov sa to týka dvoch, čo by sa im zvýšili mesačné výdavky cca na
200 €, Nemali bY sme prihliadať aj na dobro tej váěšiny a jednoilivcov riešiť ináividuálne?
Ing. Sýkorová - klienti nemajú službu v takom rozsahu, ako by ju mali mať. Nemajú ani
minim. výmery hodín podťa stupňa odkázanosti tak, ako by mali -áť. obec nie je schopná to
naPlniť, lebo nemá oPalrovateťky. Opatrovateťky majú min. mzdu,pokiať chcetne ponúknuť
sluŽbu v takrlm rozsahu, v akom majú klienti nárok, tat< musime pracovať s počtom
oPatrovateliek. Príspevok je nízky, aj keby sa zvýšil napr. na 3 €, tak to nepokryje ani
Polovicu oPrávnených nákladov. Službaje vždy dotóvaná, koťko opatrovateliek mi oběě, ei si
majú kedy če,rpať dovolenku, čo keď zostane jedna na PN.
Mgr. PotanČoková - keď zvýŠime túto sumu, tak sa móže stať ženrám odídu klienti. alebo si



požiadajú o skrátenie hodín.
Stanko - chýba mi ekonomická opodstatnenosť, pretože sme si nerobili od r. 2010 nárast op.
sluŽbY, Ale' to je naŠa chyba, že sme si to nerobili. Rozdeťujeme ťudí, ktorí budú
PosudzovanÍ, atí budú dosLívať dotácie a v ďalšom bode, je že zu rudia, ktorí nebudú
posudzovan,í.
Mgr. PotanČoková - Myslím si, že sa nenájde človek, ktorý by chcel platit'viac, lebo ak si dá
urobiť posu<lok, tak bude platiť menej.
JUDr. Falisová - ak je stupeň odkázanosti taký, že musíme poskytovať službu, tak ju
musíme PoskYtovať a nemÓŽeme niekoho uprednostniť, kto si tó zaptatí. podťa VZN sme
povinní poskytovať, alebo zabezpeěiť poskytovanie.
Mgr. BaláŽ:, - rozde|enie Úkonov sa mi pozdáva bý dobré, ptetože, ak majú rodinných
PrísluŠníkov, tak tí sa vedia postarať o upratovanie. Ide hlavne o opatrovatel,skú starostlivosť
v tom Čase, keď sú v práci a sociálnu prácu si nevedia zabeipečiť. Tá by mohla byt,
zvýhodnená,
Chabadová - ale Prax je iná, lebo opatrovateťská služba nezahíňaumývanie okien, riadenie,
vYsávanie. SÚ to veci bežnej činnosti, Lebo keď robím raňajky a namrvím, tak musím aj
PovYsávať a umý riad. Na veťké upratovanie nie je čas, lebo musíme robiť ztíkladné úkony.
OPatrovanému dobre padne, že mu spríjemním próstredie, v ktorom je. Nemyslím si, že je
správne rozdeťovať to.
Mgr. solárik - servis okolo úkonov je prirodzený a má logiku čo vravíte.
Bakaljar - v zariadeniach, sú presne stanovené činnosti, ktoré patria do tejto starostlivosti
asú Presne vYČÍslené amy to musíme zaplatiť. Viacej ma zaráůa to, aby to čo my tu
PoskYtujeme, nebolo zneuŽÍvané. Vy ste pripustili, že záleží od vášho k-ontaktu. Máme
jednoznaČne vYmedzené operácie, ktoré robimé s klientom, ktoré sa dajú ohodnotiť? Všetko
Čo je nad to, musí bYt' ohodnotené inou sadzbou. Tak je to všade. Ide ďnejaký súpis operácií,
ktoré budú ohodnotené a vyjde suma, za deí. Pobyt v domove soc. služieb ie to iste ato
pobyt doma, len je doma. Je to, to isté.
Ing. §ýkorová - naréňaš na paušál?
Bakaljar - ludia čo majú posudok v 6 mali by tam mať paušál,
Ing. Sýkorová - ťudia, Čo majú službu na základné úkony ( umývanie, kfmenie...) to sa nedá
Presne stanoviť, lebo je to praxou, že choú určité veci ináč preklasifikovať _ nazvať.
Bakaljar - Človek v.6 má nejakú diagnózu, k tomu sú prisiúchajúce úkony opatrovania, ktoré
PoskYtujeme. Keď viem tieto úkony, tak na to nastavím paušál á t.C to něodrobím, tak by sa
rátalapomerná časť.
stanko - my,slím si, že oni sú oprávnené povedat'ako to treba robiť.
Starosta - v minulosti to nebolo riešené, snažíme sa to riešiť a dať tomu nejaké smerovanie.
Odhadom sa PohYbujeme okolo 5 - 8 €/ hod. Navrhujem, aby celé to prešlo v komisii, potom
návrh dostanete na pripomienkovanie a tak ho budeme schvaťovat'.
Diskusia
UZNESENIE č. 412019 berie na vedomie
Za:9
Proti:0
Zdržalisa:0

6. vzN obce slovenská IJupča o podmienkach poskytovania dotácií
z rozpočtu obce č.312019

LamPerová - preěítali ste si dóvodovú správu, prečo sme pristúpili k tomuto VZN.
SPracovali srne to takým spósobom, aby sa predkladatéťom žiadosii neuiobil škrt tak ako to
PredkladajÚ, ale bY sme rozŠÍrili priestor pre niektoré skupiny predkladate1,ov. Doplnili sme
sociálne službY, ak by prišiel nejaký subjekt, mohli by smi b6 napo*ocný. Doplnili sme



bod, kto4ý je súČasťou VZN , ktorý by sa mal očakávať od modernej fungujúcej samosprávy,
ktoý dáva moŽgosti a kompetencie aj starostovi rozhodovať Ó *:ur.": čústke piiurrro
zrozpoČtu clbce. Žiadosti, ktoié boli podané v roku 2018 budú vybavené u ir1.etou*é podťa
póvodného VZN.
starosta - vŽdy na konci roka schvaťujeme žiadosti, ktoré sa prijali ku koncu roka, jedná sa
o stabilné Činnosti organizácii a klubov. Toto bude pre projekty, ktoré vzniknú počás roka
a bolo by to v mojej kompetencii.
stanko - mali by sme doplniť aj mimovládne organizácie a tretí sektor.
Lamperová - je to tam.
Stanko- §6a8vypustiť.
Lamperová - to je pre tento rok.
Ing. sýkorová - možno dať nejaké prechodné ustanovenia na koniec.
Bakaljar - neviem, či si predkladatelia všetko dobre zrátalí, ale keď si vezmem účel tohto
VZN, ten z.áber je tak široký, že do toho spraceme všetko. Pýtam sa, či vóbec máme
Predstaw, Že budeme podporovať výskum? Čo pod to spadá? Vysvetlite mi qýskum, vývoj.
Lebo mi ako obec nejakým spósobom máme zabezpečovať výskum a vývoj? var.
zabezpeéovat'údržbu miestnych komunikácií ver. priestranstiev, ktorú máme v ioziočte? Čoje to? ZabezPečenie bývania v správe bytového fondu. Tomuto nerozumiem. Budeme
PodPorovať organizáciu, ěo nám bude stavať byty? Alebo čo je to? Ztohto chápem ibapar
vecÍ. Nerozumiem, aké organizácie tu idú vzniknúť. ÚdrZba azariadenia tvoriacu občianiku
vybavenosť. Toje čo?
Ing. Sýkorová - to je detské ilrrisko.
Bakaljar - ale to bude z rozpočtu. Alebo ide vzniknúť nejakú organizácia, ktorej idem dávať
Peniaze? Správa aúdrŽba kultúrnych pamiatok, starostlivosť o čistotu obce a u.."irr,i zeleň.
Tak isto tieto veci máme v rozpočte. Príde sem nejaký subjekt a povie, ja sa vám budem
starať o neviem ěo a vy mí zato dajte peniaze.
LamPerová - preěo sa na to nepozrieš zíného pohťadu. Čo ak príde subjekt, ktoý bude mať
iných podporovateťov a iné možnosti a povie, skúsim to urobiť v Slovenikej Lup8i, podporte
ma l00 €. Dalo by sa pomócť takémuto subjektu anétmby saznížili náklady. suqett, řtory
by chcel pomócť lJupči nejakou činnosťou, ktoý by bol zriadený na tento dóvod bý
vykonával také a také veci, za ktoré obec teraz plati amá ich vo svojom rozpočte, ale on
povie ja prevezmem túto činnosť za obec s tým, že mapodporte 200 -300 €.
Bakaljar - 1rrečo by nemohol byt' zmluvne zabezpečený?
Lamperová - lebo by to mohla bý vyššia suma.
Bakalajr - z akého dóvodu.
Lamperová - niektorí pracujú aj dobrovoťne, toto nie je o dotáciách.
Mgr. BaláŽ - napr. OZ Mestečko sme vydávali IJZ amali sme dotáciu od obce, dostali sme
na to peniaze, asi dve čísla sme vedeli zaťtnancovať zinýchzdrojov, našli sme projekty, niečo
išlo z toho, a ušetrili sme z obecných peňazí. združilí sme na to financie.
Bakaljar - ak sa suplujú veci, ěo sú v rozpočte týmto VZN, tak s týmto súhlasiť nebudem,
lebo sa pod to dá schovať všetko. Koťko peřnzi na to ideme dat'? IJžterazmáme problém
s tým.
Ing. Sýkorová - všeobecne prospešné služby avšeobecne prospešné účely, je len citácia
zékona. Musí to byt'na území obce a pre obyvateťov.
Lamperová - vždy bude rozhodovať ťrnančná komisia či je to dóležité pre obec, alebo nie.
Mgr. Solárik - je to len možnosť, čo nevieme predpokladať na tomto mieste a ěase, ale móže
nastať. CÍm. viacej kolóniek na podporovanie je, to ešte neznamená, že tým viacej financií
budeme poskytovať na tento účel. Akým spósobom to budeme financovať? Napr. v rozpočte
si vyČleníme na ÚČel tohto VZN 10 000 €. Do toho sa musia zmestiť všetky dotácie, z toho 15
% tj. 1 500 € bude mať starosta, svoj fond o ktorom bude rozhodovať len on. Finančná
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komisia potom rozhodne podťa počtu žiadosti a porozdeťuje financie?
LamPerová - áno. ŽiadateÍ si požiada, či cLce dotáóiu zrozpočtu obce alebo zfondu
starostu.
Mgr. Bobák - je nejaký dóvod prečo túto dotáciu móžu žiadať iba podnikatelia Fo alebo oZ
a nie občan'?
Ing. Sýkorová - lebo je to ziákonom dané.
Lamperová - je to robené tak aby sme rozšírili možnosti a boli v súlade
obec to bude len prínosom.
Bakaljar - veci, ktoré má v správe obec zo zéťr.ona aza ne zodpovedá, by nemali bť
v tomto VZN.
LamPerová - je to rozpísané v zálkone a bude na finančnej komisii, či žiadosť podporí, alebo
nie.

!ng. Sýkorová - § 6 ods. 4 nemusí byt', doplnila by som o záů<ladnú, a administratívnu
finančnú kontrolu. Ak sa to vypustí, obec aj tak má tú póvinnosť.
Ing. sýkorová - musíme ešte spraviť kritériá na posudžovanie žiadostí.
Starosta - vypustíme § 13 ods. 1, § 6 ods. l, § 7 vyho diť základná.
Mgr. Solárik - §7 ods. 3 kritériá - nemáme.

!ng. Sýkorová - platí od r.2020, do vtedy sa kritériá spravia.
Bakaljar -, budeme robiť kritéria na všetky bodý, čo sme si tam dali? Kto vyrobí
transparentn é klitétiá?
LamPerová - budú kritériá všeobecné. Oni sú už niekde stanovené a máme rok na to, aby
sme ich pripravili.
Mgr. Solárik- vyhodiť celý 3 bod.
Mgr. Bobák - finanČná komisia posúdi žiadosti avydáku každej žiadosti stanovisko.
Starosta-§6ods.4von.
Starosta navrhol hlasovať za UZNESENIE č. ýt2ltg
Za: 9
Proti: 0
Zdržali sa:0

7. Miroslav Chmára a manŽelkou Snežanou, Hronská 25, 97613 Slovenslcí
Ilupča - žiadost'o odkúpenie časti pozemku parc. č. C KN 3018/1, cca o
qimere 300 - 400 m2

Oravcová - ide o Časť pozemku vyznačeného na snímke v lokalite Hore Jarky, pozemok je
zarastený, neudržiavaný, žiadatelia majú záujem pozemok zveladiť, tůívať ho na oddyc-h,

1elax a majii záujem tam vysadiť ovocné stromy. Žiadosť bola prerokovaná aj v stave|nej
komisii, Člerrovia súhlasia s odpredajom časti pozemku parc. č. C KN 3081/1 v lokalite Hore
JarkY vo vlastníctve obce podťa zakreslenia v snímke , ru s tým, že časť pozemku v šírke 3
m bude Ponechaná na poťnú obslužnú komunikáciu. Odporučame Obecnánu zastupiteťstvu
schváliť návrh na zverejnenie zámeru na prevod nehnuieťného majetku podťa ust.9a ods.l
PÍsm.c) zék.ii,J38ll99l Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov tzn. prevod majetku
obce PriamY,m predajom najmenej za cenuvo výške všeobecrrej hódnoty majetku stanovenej
Podl'a osobitného predpisu, z časti nehnuteťnosti parc.č. C KŇ 3018/1j o r".1mere cca 300 -
400 m2, vedeného ako vodná plocha, zapísaného na LV 1052. Náklady na vypracovanie
Geometrického pliánu, znaleckého posudku a vkladové konanie, znáša žiadateí.
Stanko- cesta 3 m pás už je lyčlenená?
oravcová - áno

so zákonom. pre



Mgr. Bobák- cena je ako stanovená?
Bakaljar - podťa znaleckého posudku.
Starosta nawhol hlasovať za schválenie UZNESENIA č.6t2l1g
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

8. Ladislav Ladika v zastúpení JUDr. Ondrejom Karvačkom, Reality o.K.
s r,o, Partizánsk1 13, Banská Bystrica - žiadóst'o odkúpenie Éasti potemku
zapísaného na LY 4471 parc. č. E KN 1874 o qfmere cóa 1185 .r,;;;;'
ako TTP vo vlastníctve obce Slovenská lJupča
Oravcová -,bola nám doručená žiadost'o odkúpeni^e časti pozemku zapísaného naLy 447l
Parc,Č, E KN 1874 o výmere cca 1l85 m2, vedený ako TTP, vo vlastníctve obce, na ktory bol
vYhotovený GP 37553674-6912018 zo dňa 27.5.2018, kto4/ bol uradne overený okresným
uradom Banská Bystrica, Katastrálny odbor, pod č. 61612018 dňa 23.7,2018, a to
novovYtvorená Parcela registra ,,C" č. KN 2580/3 o výmere 200 m2 _ TTp, k.ú. Slovenská
IJuPČa, Geometrický Plán je vyhotovený podťa skutočného staw a súčasného oplotenia, ktorýv Prírode je Postavený cca 30-40-rokov. Z geometrického plánu je zrejmé že žiadateť simajetkoPrávne vYsPoradúva pozemky pod chatou a v okolí chaty. Uvedený pozemok
Žiadateť dlhoroČne lŮivaaj so svojimi rodičmi, ktorym bol v minulosti pridelený do uživania.
Ide o Časť Pozemku lYznaČeného na snímke v lokalite Hore Jarky, pozemok je dlhodobo
oPlotený, žiadateÍ za Pozemok ponúka sumu 1000,-€. Šetrením iolo zistené, že ide
o Pozemok oPlotený stalým Plotom cca 30-40 rokov, v blízkosti je postave ná chata a však
PozemkY Pod ňou a v okolí sú vo vlastníctve cudzích osób. Prípádd,m prevodom majetku
obce v PoŽadovanom rozsahu a tvaíe by nedošlo k prerušeniu súvislého pásu parciel vo
vlastníctve obce a ani Pozemky, ktoré nám po odpredaji zostanú vo vlastníctve sa nedostanú
do Pozície, Že by boli samostatne nevyužiteťné. Prevodom časti pozemku v prospech
žiadateía, by nedošlo k zmene účelu využitiazostávajúcich pozemkov.
Bakaljar - majiteť si dáva do poriadku svoje vlastnícke práva. pre nás tento pozemok nemá
význarn.
Starosta navrhol hlasovať za schválenie uznesenia UZNESENIA č. 7l201g
Za:9
Proti:0
Zdržali sa:0

9. Obec Slrrvenská tlupča - odkúpenie pozemku na ulici Pod Hórkou p. č.
114612 o výmere 224 m2
obec Slovenská lJupČa na základe zmluvy odielo č.Il2O|8 zo dňa 3.9.2018 objednala pri
firme Rekstav, realizáciu Časti telesa cesty na ulici Pod Hórkou v k.ú. Slovenská I;upča.
Vzhťadom k tomu, Že Pred realizáciou časti telesa cesty nedošlo k vytýčeniu hraníc susedných
Pozemkov, doŠlo qýstavbou Časti telesa cesty kpriamemu záberu súkromného pozemku p.
KaliŠku o vý:mere 4 m2, novovytvorená par_ceia e. CrN 1146117.okrem priameho záberu je
dotknutý aj jeho Pozemok o výmere 44 m2, na ktorom je vytvorený násyp, ktoý tvorí tzv.
oPorný násYP telesa cesty, ktorý nie je možné bez ujmy ná t.lór. cesty odsi.áit, čó p. Kališka
dokladuje GP 34987886-75118 zo dňa rS.ro.jot-s. Výstavbou telesa cesty došlo aj
k priamemu záberu Časti pozemku Ing. Augustína s manželkou podťa GP 320100 87_64120018



zo dňa25,9,2018 ovýmere 9 m2. Od Branislava Kališku sme obdržali list vktoromžiada
o odstránen,ie stavbY cestY z jeho pozemku a preplatiť náklady spojené s vypracovaním
geometrického Plánu a vytyČovacieho náčrtu vo qýške 380 €. Obéc Siovenská IJupča zvolala
rokovanie, rrásledne ďalŠie šetrenie zaúěastiprojeitantky ohťadne vytvorených násypov časti
te]esa cestY na cudzom pozemku. V zmysli projektovej dokumentácie tgv pod Hórkou
Slovenská IJuPČa je.na pozemku parc. č. C KN II4Ó/2 /vo vlastníctve Ing. Augustína
plánované umiestnenie trafostanice. Nakoťko p. Kališka nesúhlasí s odpredajom časti
Pozemku, ktoý sme mu zabrali s telesom cesty na ulici Pod hórkou, súhlasí lón so zámennou
Pozemkov, sme skonŠtatovali, že najvýhodnejšie bude odkúpii celý pozemok od Ing.
Augustína a manŽelkY. Časť z pozemku zameníme s p. Kališkom a easť po'zemku zostane na
umiestnenie trafostanice. Manželia Augustínovci r'r} bon informovaní o tom, že obec má
záujem o Pozemok, s odpredajom súhlasia ataktiež s nawhovanou cenou pozemku 6,64
€lm2.
Ing. Sýkorová - máme na to finančné zdroje v rozpoěte? Lebo ak nie, tak sa to dá
rozpočtoqým opatrením.

O 18.00 hod odišiel Mgr. Martin Bobák

Starosta navrhol hlasovať za schválenie UZNESENIA č. 8t2019
Za:8
Proti:0
Zdržali sa:0

O 18.05 prišiel Mgr. Martin Bobák

10. Správa o qýsledku uskutočnených kontrol
Ing. BlaŠkoviČová - potreba zmeny rozpočtu bola z áóvodu zvlýšenia výdavkov
rozPoČtových organizácií zriadených obcou. Výsledok rozpočtového hospodárenia sa nemení.
o výšku, čo sa zvyšujú príjmy sa zvyšujú aj výdavky. o 42 000 € sa zvyšujú výdavky
zrezewného fondu za ÚČelom financovania investičnej akcie ato športovoňo povrchu
v ŠPortovej halY v ZŠ Sama Cambela. Odporučam, áby obec dodržiavala rozpočtové
Pravidlá. PeňaŽne FndY obce boli vytvárané v súlade s príŠlušnou legislatívou. odporučam
Poslancom C)Z návrh zmeny rozpočtu na rok 2019 Ftozpóětové opatreiie ě. 1/2019 schváliť
bez qýhrad.
Starosta nawhol hlasovať za vzatie na vedomie a schválenie Ro I/201g

UZNESENIE č. 912019
Za;9
Proti: 0
Zdržalisa:0

_ 11.SPráva o kontrolnej Činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok2018
Ing. BlaŠkov'iČová - správa je zhrnutím mojej práce zárok2018. Poárobne uvádzarn, aké
boli kontrolY ich rozsah, ktoré subjekty podliehali kontrole. Navyše boli kontroly volitel,né,
o každej jednej kontrole som vás informovala.
Mgr. Solárik - niektoré veci sú už k zabudnutiu?
Ing. BlaŠkoviČová - urČite nie. Starosta ako štatutár má povinnosť riešiť nedostatky, ktoré sú
zistené.



Mgr, Solárik - tieto zistenia rieši nový starosta, ale zodpovednosť mal bývalý starosta.Ostáva mu ešte niečo, alebo je už z toňo von?
Ing. Blaškovičová - ostáva to v riešení, ja vás budem informovať.
Starosta - od mójho nástupu v rámci móžností sme sa puJir do viace4ich agend, postupnebudeme veci procesne odstrariovať.
Starosta navrhol hlasovať za UZNESENIE ě. l0l2019
Za:9
Proti:0
Zdržali sa: l)

l2.Vol'ba členov Sociálno zdravotnej komisie
Ing, Sýkorová - iŠlo o to, aby som sa s tými l'uďmi stretla, je tu návrh členov ZlzanaFillová, TeÉzia Chabadová a Elena Paškóvá.
Starosta nar,rhol hlasovať za schválenie UZNESENIA č. 11l201g
Za:9
Proti:0
Zdržali sa:0

13. Vol'ba členov do Škokkej rady pri ZŠ Sama Cambela, MŠ a ZUŠGondová - keďŽe skonČil mandát čleriom sl9rsrc1 .aay,;e potrebné zvoliťnových členov.§tarosta - ja má|nliqlavený náwh, do ZŠ uíavaě,' "Syko.orrá, 
Malý,noÚ,it,-- vrŠ'p.Stanko, ZUŠ Mgr. SÓtarit a rámperova.

Starosta nawhol hlasovať za schválenie UZNESENIA ě.l2t2l1g
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

14.Rózne
Informácia z komi§ie na ochranu vereiného záuimu pri vÝkone funkcií vereioÝ.hfunkcionárov
Mgr, Bobák informoval Poslancov zo zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu privýkone funkcií verejných funkcionárov.
starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie.
UZNESENLE č. 12l20l9
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa 0

WIFI pre obec
Starosta - Projekt je financovaný zÚradu podpredsedu vlády SR. Ak sa rozhodn eme, že
id"Tg do tohto proj9_ktu, tak dnesby r-..áli ,.hváliť spoluúčasť vo v}ške 5 %o, čoje 750 €.Plojekt sa musí PredloŽiť do 13 februára. Predstava je umiestnit'to na p.i".to.y kde sazdržuje viace.j obyvateťov, MKS, OU, ZS.
LamPerov á -- uzav retie druhého hodnotiaceho kola j e iné ako predkladacie?
Malý - sú dve hodnotiace.
LamPerová - Pred 9as9m sa rieŠilo pokrytie Námestia wifi. Funguje to ešte? písala som
o tom vo zvestiach, Že ťudia móžu ísť do parku, st'ahovatosi obmúŽené množstvá.
starosta - nemám informáciu o tom.
Bakaljar - átto bolo to.



Stanko - krrťko sa zato bude platiť? Za 15 000 € spravím celú lJupču.
Mgr. Bobák - wifi by mala slúžiť pre turistov a návštevníkov obce. Nemala by služiť na to,

že niekto brrde používať verejnú sieť ako domáci intemet a sťahovať si čokoťvek. Verejné
wiťr sú často súčasťou útoku, musíme vedieť, kto je pripojený, čo sťahuje a aký objem dát. Je

to riziko, kloré vždyhrozí.
Starosta -.ešte si pozrieme podmienky, chceme to hlavne pre cestovný ruch.
Mgr. Solárik- je nám to treba? Nie je to pripravené, aj keď nejde o nejaké veťké peniaze,
každý má rrejaké dáta. Momentálne vidím viacej problém ako využitie. Ešte takýchto ponúk
bude viac.
Mgr. Bobák - skúste pohl'adať hardvér, čo tu bol funkčný a skúste ho aktivovať.
starosta navrhol hlasovať za schválenie žiadosti.
UZNESENIE č. 1412019
Za:0
Proti:9
Zdržali sa:0

1 5. Interpelácie poslancov
Bakaljar-- na stavebnej komisii sme riešili ďalšie žiadosti, znoyanás oslovilo DONIVO STK
o vybudol,anie parkovacích miest. Ich žiadosť sme zamietli z objektívnych dóvodov.
Doporučil.i sme im, ktoré plochy móžu riešiť, k tomuto neprístupili. Oslovili nás znovu s tým,
že z d}vodu zqýšenia počtu bytových jednotiek, im vznikla povinnosť vytvoriť ďalšie
parkovacie miesta. Žiaaaitl o plochu, ktorá je zahrmtá v projekte revíta\izácie Ntímestia. VO
na revitalizáciu Námestia 1. etapu by sme mali ukončiť do koncatýždňa. Chcem poprosiť,
aby v tejto budove bol zavedený intemet, napr. aj v zasadačke.
Starosta - budeme musieť investovať do základnej obmeny a rozšírenia siete. Softvér
riešime a <l,cpíňame za jeden.
Bakaljar - dostala sa vám žiadosť Rojíková?

O 19.00 hod. odišla Ing. Sýkorová

Oravcová - áno. Majú spraviť znalecký posudok.
Bakaljar - majú záujemodkúpiť budovu bývalej ZUŠ.
JUDr. Falisová - zna|ecký posudok máme, treba ho len zaktualizovať.
Lamperová - pre mňa bolo nepochopiteťné to, že kde zmizli informácie, alebo tá prepojitosť
toho, že pri,de firma niečo rekonštruovať, da}ú sa jej peniaze azmizne.
Bakaljar -.čoho sa to týka?
Lamperová - strechy ZUŠ. Vďaka tomu, že to firma odflrákla.
Mgr. Solárik - ale tam sa nerobila strecha.
Lamperová- že bola strecha prelomená, poprikrývala sa a budova chátrala.
Mgr. Hlaváč - to bola budova OPL.
Lamperová- javiem že sa hovorilo o budove ZUŠ.
Bobák - je to majetok obce, pokiať nám to nepadá na hlavu a obec nemusí predávať tak
nevidím dóvod, aby si niekto dal spraviť ZP.
Mgr. Solárik - ďakujemzaých|e vybavenie pri zimnej údržbe.
Mgr. Baláž - ďakujem Erike že pripravilaL]Z. Ako ďalej s novinami?
Starosta -- bude nás čakať zqýšenie rozpočtu, chceme vydávať mesačník 10 - 12 čísel.
Chceme, aby noviny doniesli aj peniaze vo forme platenej inzercie. Zvýšia sa náklady na tlač
a grafiku.
Lamperová - ja som už raz prešla týmto procesom, vminulosti noviny vychádzali 10 x
ročne, v rozpočte je to oklieštené, navrhujem aby sme k tomu pristupovali zodpovednejšie,
lebo nie je to zrejme v možnostiach zamestnancov uradu.



Mgr. Bobák - toto je to, ako by mala obec komunikovať s občanmi, netýka sa to len odpadu.
Takýto prcljekt by mal bť aj plián revitalizácie Námestia. S novinami by sme nemali
konkurovat' nej akým printoqfm médirám.
Mgr. Baltfi - pYtal som sa na majetok lesov, ěi by nemohol starosta rokovať.
§tarosta -- už sa stalo, areál je znehodnotený, odporučili nás s ponukou na GR, komunikácia
bude pokračovať.
Mgr. BaláŽ - čo sa týka pokračovania Rl, možno by bolo vhodné urobiť stretnutie na NDS,
ako by malo vypadať prepojenie - obchvat okolo I3upče. Bol som na rokovaní, ale nebolo to
tam jasné. Nawhujem vyvolať rokovanie.
Lamperová - Fašiangy budú 23. februára, zapojime do toho veťa ťudí, privítame vás
v sprievode, na progrzrme na Jarčuly a večer nazábave.
starosta nawhol hlasovať za vzatie na vedomie,.,
UZNESENIE č. 1512019
Za:8
Proti: 0
Zdňali sa,,:,0

16. Uznesenie a záver
Stanko -,chýbajú mi aktivity starostu.
Mgr. Solárik - dakedy sme mali na stole predložený prehťad aktivít starostu obce, aké si mal
rokovania a čo si spravil.
Starosta irríbrmoval poslancov o aktivitách ktoré uskutočnil.
Mgr. Solárik - sú nejaké podlžnosti z rokov minulých o ktorých sme nevedeli ?
Starosta - neplatenie smetí evidujeme, ex. výzva nemá opodstatnenie. Chcem popracovať na
systéme v MKS, kde budú aj organízácie prispievať, ále ešte budem rokovat'- s p. JUDr.
Falisovou. V rámci SFZ by mala bý' výzva, tam budem rokovať.
Lamperová - ešte je tu jedna zásadná vec, ktorú sme opomenuli, rozhodli sme sa,
pripomeniiť nalrrávať zastupiteťstvá a zverejňovať ich na youtube.
Stanko -škoda, ženás informujete ažna3 zastupiteťstve.

Predseda návrhovej komisie prečítal návrh znenia prijafých uznesení č]-I5l20I9, ku ktorým
poslanci nemali pripomienky a jednohlasne ich schvátili.
Hlasovanie:
Za:9
Proti:0
Zdržali sa,,:,0

overovateť II
Mgr. Michal Hlaváč

overovatel'I
ng. Katadna
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